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Z á p i s 

z 11. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná, konaného dne 23.01.2024 v zasedací místnosti 
OÚ Stříbrná od 17:30 hod. 

 

Přítomni: 7 členů zastupitelstva obce dle prezenční listiny 

Hosté: 0 

 

Program jednání:  

1. Zahájení 
2. Rezignace na funkci zastupitele 

3. Volba kontrolního výboru 

4. Volba komise technické a pracovní údržby lyžařského areálu 

5. Rozpočtové opatření 
6. Pozemky 

7. Ostatní 
8. Diskuse 

9. Závěr 

 

 

 

K hlavním bodům jednání 

 

1. Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila starostka obce paní Jana Kortusová uvítáním přítomných. 
Konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, nepřítomen a řádně omluven je pan Günter 
Fischer. Je přítomna nadpoloviční většina a zasedání zastupitelstva obce je dle § 92 odst. 3 zákona 
ČR ze dne 12. dubna 2000 č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, schopno usnášet 
se ke všem projednávaným bodům programu. Dále upozornila, že celý průběh jednání je nahráván 
na záznamové zařízení a tento záznam bude vymazán po pořízení zápisu.   

Starostka obce předložila členům zastupitelstva obce program zasedání. K takto navrženému 
programu nebylo připomínek a všichni přítomní zastupitelé s programem zasedání souhlasili. 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Starostka obce určila jako zapisovatele zápisu 11. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná paní Hanu 

Marešovou a jako ověřovatele tohoto zápisu pány Ing. Stanislava Pohanku a Jiřího Papeže. 
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Poté paní starostka informovala zastupitelstvo o událostech v obci od minulého zastupitelstva: 

 Solární osvětlení je zabudované a funkční. 
 

 V pondělí 22.01.2024 se konala schůzka paní starostky se zastupiteli Lesů ČR v Karlových 
Varech ohledně pozemků na vleku ve Stříbrné. Paní starostka uvedla, že dnes volal pan 

z Oblastního ředitelství Lesů ČR v Karlových Varech a sdělil, že ani s prodejem ani 

se směnou ředitelství Lesů ČR v Hradci Králové nesouhlasí. Souhlasí pouze s pronájmem 
pozemků. Paní Mgr. Andrea Krýzlová upozornila na nutnost vyžádání písemného 
stanoviska k pronájmu pozemků z ředitelství Lesů ČR z Hradce Králové. 
 

 Proběhlo jednání s panem Ing. arch. Horychem o projektech a ostatních dokumentech 

k Márty a Jitřence. Veškerá projektová dokumentace k Márty je hotová a podaná ke 
schválení na stavební úřad. K Jitřence je vypracovaná studie. Pan Ing. arch. Horych vše 
nacení a dořeší se termíny, vše pak bude zastupitelstvu obce předloženo ke schválení.  
 

 Dne 12.01.2024 proběhlo na MěÚ Kraslice, odbor životního prostředí, ústní jednání ve 
věci hlubinného vrtu na pozemku manželů a pana  Jednání se za 
obec Stříbrná účastnila paní starostka Jana Kortusová a paní místostarostka Bc. Kateřina 
Secká. Bylo dohodnuto, že pokud nebude do konce letošního roku nemovitost manželů 

a pana napojena na veřejný vodovod, nebude obec bránit 
zkušebnímu hlubinnému vrtu. 
 

 Sokolovská vodárenská již vyhlásila výběrové řízení na prodloužení vodovodu právě v této 
části obce. 
 

 „Stříbrnský Express“ (Senior Express) je v provozu od 13.12.2023. K jeho využívání se 

zatím přihlásilo 26 občanů, pravidelně jeho služeb využívá občanů 7, a to nejčastěji na 

cesty k lékaři a do obchodu. „Stříbrnským Expressem“ se za tuto dobu najezdilo 411 km, 

bylo vybráno 1 930,- Kč. 
 

 Dnes paní starostka podala žádost o dotaci na opravu komunikací ve výši 750 000,- Kč. 
 

 Ve dnech 05. – 07.01.2024 proběhla Tříkrálová sbírka 2024 v níž bylo občany Stříbrné 
vybráno 16 036,- Kč. Všem patří velké poděkování. 

 

2. Rezignace na funkci zastupitele 

Paní starostka dne 03.01.2024 přijala rezignaci pana Josefa Kysely na funkci zastupitele obce a na 
funkci předsedy kontrolního výboru. Uvedla, že v komunálních volbách bylo pouze jedno 
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uskupení, a proto není možná volba náhradníka. Zastupitelstvo obce tedy zůstává do konce 
volebního období v počtu osm zastupitelů. 

Usnesení č. 1/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a bere na vědomí rezignaci na mandát zastupitele obce pana Josefa 
Kysely. Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje do konce volebního období osmičlenné 
Zastupitelstvo obce Stříbrná. 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Rezignace na mandát zastupitele pana Josefa Kysely a osmičlenné Zastupitelstvo obce 
Stříbrná bylo schváleno pod usnesením č. 1/24.  

 

 

3. Volba kontrolního výboru 
 

a) Z důvodu rezignace pana Josefa Kysely na svůj mandát zastupitele a předsedy kontrolního 
výboru, navrhla paní starostka na funkci předsedy kontrolního výboru zastupitele pana Ing. 
Stanislava Pohanku. Pan Ing. Štěpán Budaházy a pan Martin Gössl zůstávají nadále členy 
kontrolního výboru beze změn. 

 

            Usnesení č. 2/24 

 

            Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zvolení na funkci předsedy kontrolního výboru 
pana Ing. Stanislava Pohanku.  

 

            Výsledek hlasování:      Pro: 6             Proti: 0             Zdrželi se: 1 

            Volba předsedy kontrolního výboru pana Ing. Stanislava Pohanky byla schválena pod 

usnesením č. 2/24. 

 

b) Dle usnesení č. 16/22 náleží předsedovi výboru/komise odměna ve výši 2 300,- Kč. Dnem 
zvolení, tj. dnes, 23.01.2024, zaniká panu Ing. Stanislavu Pohankovi odměna člena komise 
a vzniká nárok na odměnu za funkci předsedy komise. Dle usnesení č. 16/22 je při sloučení 
více funkcí poskytována jedna odměna, a to za funkci, za níž stanovilo zastupitelstvo 
nejvyšší odměnu. 
 

Usnesení č. 3/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje výši odměny pro zastupitele pana Ing. 
Stanislava Pohanku za funkci předsedy kontrolního výboru. 
 

            Výsledek hlasování:      Pro: 6             Proti: 0             Zdrželi se: 1 
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            Výše odměny pro zastupitele Ing. Stanislava Pohanku ve funkci předsedy kontrolního 

výboru byla schválena pod usnesením č. 3/24. 

 

4. Volba komise technické a pracovní údržby lyžařského areálu 
 

Z důvodu odstěhování člena komise pana Martina Vlčka, navrhla paní starostka, aby se členem 
komise technické a pracovní údržby lyžařského areálu stal pan Viktor Brichcin. Komise by tedy 

pracovala ve složení: předseda pan Jiří Papež, členové pánové Matěj Secký a Viktor Brichcin. 
Odměna za funkci člena komise bude dle usnesení č. 16/22 náležet ode dne zvolení, tj. 23.01.2024. 

Usnesení č. 4/24 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje, aby pana Martina Vlčka nahradil ve funkci člena 
komise technické a pracovní údržby lyžařského areálu pan Viktor Brichcin. 
 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Volba člena komise technické a pracovní údržby lyžařského areálu pana Viktora Brichcina 

byla schválena pod usnesením č. 4/24. 

 

5. Rozpočtové opatření 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí poslední úpravu rozpočtu roku 2023. 
 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

6. Pozemky 

 

K projednání nejsou na tomto zasedání žádné žádosti týkající se pozemků. 
 

 

7. Ostatní 
 

K projednání nebyl žádný bod. 
 

12. Diskuse 

 Zastupitelstvo obce projednalo stížnost pana na zimní údržbu. 
 

 Zastupitelé obce diskutovali o zdrojích vody ve Stříbrné a o tom, jaké možnosti zásobování 
vodou využívají okolní obce. 
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13. Závěr 

 

Na závěr paní starostka poděkovala všem přítomným za účast a ukončila 11. zasedání 
Zastupitelstva obce Stříbrná v 18:00 hod.  

 

 

Místostarostka obce                                                                                        Starostka obce 

Bc. Kateřina Secká         Jana Kortusová 

 

 

 

 

 

 

                                                                   Ověřovatelé: 
                                                          Ing. Stanislav Pohanka 

                                                                     Jiří Papež 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovatelka: Hana Marešová 

Datum zhotovení zápisu: 25.01.2024 
 


